

2025 半年度报告摘要

景津装备股份有限公司 第四届董事会第二十次会议决议公告

Table with 4 columns: 职务, 姓名, 是否独立董事, 是否关联方. Lists board members and their roles.

景津装备股份有限公司 2024年度“提质增效重回报”行动方案年度评估报告暨2025年度“提质增效重回报”行动方案

Table with 4 columns: 项目, 2024年度, 2025年度, 备注. Details the implementation and evaluation of the 'Quality Improvement and Return Enhancement' plan.

Table with 4 columns: 股东名称, 持股比例(%), 持股数量, 持有表决权股份数量. Lists shareholders and their stakes.

Table with 4 columns: 关联方名称, 关联关系, 是否关联交易, 关联交易金额. Lists related parties and transactions.

2025 半年度报告摘要

北京华远新航控股股份有限公司 第二届董事会第二次会议决议公告

Table with 4 columns: 职务, 姓名, 是否独立董事, 是否关联方. Lists board members and their roles.

北京华远新航控股股份有限公司 关于对外关联担保的进展公告

Table with 4 columns: 序号, 债权人, 债务人, 到期日, 担保方式, 担保金额. Lists external related party guarantees.

北京华远新航控股股份有限公司 第二届监事会第二次会议决议公告

Table with 4 columns: 职务, 姓名, 是否独立董事, 是否关联方. Lists supervisory board members and their roles.

北京华远新航控股股份有限公司 2024年度“提质增效重回报”行动方案年度评估报告暨2025年度“提质增效重回报”行动方案

Table with 4 columns: 项目, 2024年度, 2025年度, 备注. Details the implementation and evaluation of the 'Quality Improvement and Return Enhancement' plan.

Table with 4 columns: 股东名称, 持股比例(%), 持股数量, 持有表决权股份数量. Lists shareholders and their stakes.

Table with 4 columns: 关联方名称, 关联关系, 是否关联交易, 关联交易金额. Lists related parties and transactions.

2025 半年度报告摘要

北京浩瀚深度信息技术股份有限公司 第四届监事会第二十三次会议决议公告

Table with 4 columns: 职务, 姓名, 是否独立董事, 是否关联方. Lists supervisory board members and their roles.

北京浩瀚深度信息技术股份有限公司 关于调整2022年限制性股票激励计划授予价格的公告

Table with 4 columns: 序号, 姓名, 授予数量, 授予价格. Lists restricted stock incentive adjustments.

北京浩瀚深度信息技术股份有限公司 2024年度“提质增效重回报”行动方案年度评估报告暨2025年度“提质增效重回报”行动方案

Table with 4 columns: 项目, 2024年度, 2025年度, 备注. Details the implementation and evaluation of the 'Quality Improvement and Return Enhancement' plan.

Table with 4 columns: 股东名称, 持股比例(%), 持股数量, 持有表决权股份数量. Lists shareholders and their stakes.

Table with 4 columns: 关联方名称, 关联关系, 是否关联交易, 关联交易金额. Lists related parties and transactions.

2025 半年度报告摘要

北京华远新航控股股份有限公司 第二届监事会第二次会议决议公告

Table with 4 columns: 职务, 姓名, 是否独立董事, 是否关联方. Lists supervisory board members and their roles.

北京华远新航控股股份有限公司 关于调整2022年限制性股票激励计划授予价格的公告

Table with 4 columns: 序号, 姓名, 授予数量, 授予价格. Lists restricted stock incentive adjustments.

北京华远新航控股股份有限公司 2024年度“提质增效重回报”行动方案年度评估报告暨2025年度“提质增效重回报”行动方案

Table with 4 columns: 项目, 2024年度, 2025年度, 备注. Details the implementation and evaluation of the 'Quality Improvement and Return Enhancement' plan.

Table with 4 columns: 股东名称, 持股比例(%), 持股数量, 持有表决权股份数量. Lists shareholders and their stakes.

Table with 4 columns: 关联方名称, 关联关系, 是否关联交易, 关联交易金额. Lists related parties and transactions.

2025 半年度报告摘要

北京华远新航控股股份有限公司 第二届监事会第二次会议决议公告

Table with 4 columns: 职务, 姓名, 是否独立董事, 是否关联方. Lists supervisory board members and their roles.

北京华远新航控股股份有限公司 关于2025年半年度募集资金存放与使用情况的专项报告

Table with 2 columns: 项目, 金额. Details the use of funds raised in the first half of 2025.

Table with 2 columns: 项目, 金额. Details the use of funds raised in the first half of 2025.

Table with 2 columns: 项目, 金额. Details the use of funds raised in the first half of 2025.

Table with 2 columns: 项目, 金额. Details the use of funds raised in the first half of 2025.

Table with 2 columns: 项目, 金额. Details the use of funds raised in the first half of 2025.

Table with 2 columns: 项目, 金额. Details the use of funds raised in the first half of 2025.

Table with 2 columns: 项目, 金额. Details the use of funds raised in the first half of 2025.

Table with 2 columns: 项目, 金额. Details the use of funds raised in the first half of 2025.

Table with 2 columns: 项目, 金额. Details the use of funds raised in the first half of 2025.

2025 半年度报告摘要

北京华远新航控股股份有限公司 第二届监事会第二次会议决议公告

Table with 4 columns: 职务, 姓名, 是否独立董事, 是否关联方. Lists supervisory board members and their roles.

北京华远新航控股股份有限公司 关于2025年半年度募集资金存放与使用情况的专项报告

Table with 2 columns: 项目, 金额. Details the use of funds raised in the first half of 2025.

Table with 2 columns: 项目, 金额. Details the use of funds raised in the first half of 2025.

Table with 2 columns: 项目, 金额. Details the use of funds raised in the first half of 2025.

Table with 2 columns: 项目, 金额. Details the use of funds raised in the first half of 2025.

Table with 2 columns: 项目, 金额. Details the use of funds raised in the first half of 2025.

Table with 2 columns: 项目, 金额. Details the use of funds raised in the first half of 2025.

Table with 2 columns: 项目, 金额. Details the use of funds raised in the first half of 2025.

Table with 2 columns: 项目, 金额. Details the use of funds raised in the first half of 2025.

Table with 2 columns: 项目, 金额. Details the use of funds raised in the first half of 2025.